
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-10-19 kl 18.00 Odenvallen, Odensbacken 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Susanne Wilén &  

Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Skrivelser och rapporter 

Rapport från ledarmötet som Johan och Tony var med på: Vi kom fram till hur vi tränar i vinter, vilka 

åldersgrupper vi ska ha och så att alla får träningstider inomhus. Det verkar som att ledare för 

fotbollslek också är intresserade av att få en inomhustid. Löst prat om våren också, vi får vara öppna 

för förändringar utifrån hur det är idag. Tränare tror vi att vi har, ingen direkt har flaggat för att hen 

vill sluta som det ser ut nu. Vi pratade lite om Odencupen också. Ledarna fick varsitt presentkort på 

stadium till ett värde av 500 kr.  

§4 Ekonomi och försäljning 

Vi har inte riktigt sålt lika mycket restaurangchansen denna gång som mot förra året, det blev 170 

sålda + 5 extra appar. Delikatesskungen är ute nu till försäljning för ungdomslagen. 

Vi diskuterar insynen i ekonomin, vore fint att se inbetalningar och kontouppgifter. Vi funderar på att 

skicka med frågan som en punkt till dagordningen på huvudstyrelsens möte. Vi vill se hur vi kan 

hjälpa till att få in diverse inbetalningar mm. Tony mailar Johan L och Oskar.   

§5 Övriga frågor 

Odencupen: Det har kommit in en hel del anmälningar, lite överraskande i dessa coronatider tycker 

vi. Damklassen är t o m stängd för fler anmälningar. Vi vill gärna genomföra cupen och funderar på 

om vi kan sprida ut lagen när de inte spelar, om vi kan få tillgång till fler klassrum etc och att cupen 

måste vara publikfri. Vi tänker att det får bli en cup utan kiosk och försäljning men att vi i så fall är 

tydliga med detta i informationen. Att bemanna sekretariatet blir inte heller svårt då vi inte behöver 

leta efter många funktionärer denna gång, vi tänker att vi i sektionen kan ta hand om den biten mer 

eller mindre själva i så fall. Det får bli en lite avskalad variant där spelare får ha med matsäck. Tony 

hör med rektor Fredrik om vi kan få tillgång till fler salar på skolan för lagen att vara i. Vi bestämmer 

inget ytterligare på kvällens möte och vi får se tiden framåt och eventuella restriktioner som kan 

uppstå. 



Domarutbildning futsal: Utbildningen kan hållas för våra tillfrågade ungdomsdomare på Odenvallen 

någon vardagkväll framöver. Det kommer två stycken utbildare ut från ÖLFF. Vi föreslår helst någon 

onsdag kl 18.00 i så fall. Utbildningen tar 3 timmar. Tony mailar Camilla och hör vilket datum som 

passar bäst. 

Jenny berättar lite om att P04/06 har varit på ett mycket lyckat avslutningsläger i Malmköping. 

§6 Nästa möte 

Måndag 16 november kl 18.00 Odenvallen.  

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


